

《单词百科:nevermind是什么意思?nevermind怎么发音?nevermind的解释和用法》

英语单词nevermind是什么意思?nevermind怎么读?nevermind怎么发音?简答网为您整理了nevermind的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nevermind怎么读

nevermind的读音: ['nev ə 'ma ɪ nd]

nevermind的意思

1、n.注意, 留意, 理会;

nevermind的双语例句

1、Pay him no nevermind.

不要理他!

2、Nevermind the dodgy 3G, the tough sales targets or those allegations of poor working conditions on Apple's (NSDQ: AAPL) Chinese production line;

在苹果（纳斯达克：AAPL）的中国产线上，别去管什么骗人的3G、紧迫的销售目标、或者对糟糕工作条件的辩解；

3、But it's not clear how, even at scale, charging users\$ 1 and\$ 2 at a time could turn into a sizable (nevermind profitable) business.

不过我们现在还不清楚，哪怕Ello有再多的客户，光靠向用户一次收取1到2美元如何能演变成一个规模可观的生意（更不用提盈利了）。

4、Nevermind, I'll find someone like you.

没关系，我会找到某个像你的他。

5、And then "Dangerous" was knocked out of its No.1 spot on the album charts by Nirvana's "Nevermind." A 2001 album, "Invisible," did even worse.

《危险》在专辑排行榜的第一名的位置很快就被涅槃乐队的《别介意》代替了。2001年的专辑《无敌的》更糟糕。

6、If the moon didn't shine, we didn't have to... Oh, nevermind.

如果月亮没有发光我们不必算了

7、Immortalized in song by Nirvana(" oh well, whatever, nevermind") in 1991, popularized by the Valley girls in "Clueless" later that decade, it is still commonly used, often by younger people.

而在同一年代的后期，影片《独领风骚》中的山谷女孩又使这个词广为流行。如今，这一词汇仍然很常用，它在年轻人中尤为流行。

8、My neighbours stare at me, nevermind!

邻居一直盯着我瞧，我不屑一顾！

9、Wasn't the release of Nirvana's "Nevermind," in 1991, pretty much the last time a new rock "n" roll band truly, deeply mattered, the way rock "n" roll did in the "60s and" 70s?

1991年，“涅槃”（Nirvana）发行了《别在意》（Nevermind），一支新的摇滚乐队

能像六七十年代的摇滚乐那样，产生真正深远的影响，这难道不是最后一次吗？

10、Nevermind the quintessentially European feel of the place, it's affordability, its world-class restaurants, its nightlife, its wine, its art.

这里有着典型的欧洲风格，那就是支付能力强，世界级的大饭店，夜生活，美酒和艺术。

11、Nevermind that you can fly there directly from the U.S., Europe and Australia for a reasonable price.

你可以从美国、欧洲和澳大利亚直接飞抵这里，而且价格划算。

12、Nevermind your shoes. They'll soon dry off.

不必担忧你的鞋子，过会就干了。

13、Nevermind that it was better for me to live south of the Thames to see mine.

从没留心到住在泰晤士河南边的话，我回家探望父母就更为方便了。

14、Nevermind the flourishing rock/ hip-hop music scene, the internationally-renowned fashion industry or the cultural diversity born from being the capital of a nation of immigrants.

这里是繁荣的摇滚/嘻哈音乐天堂，世界知名的时尚之都，多元文化的“移民之都”。

15、Nevermind, for four hours, at any rate, we will withdraw ourselves from a common, ill-governed, and disorderly world,

没有关系，不管怎么说，我们有四个小时可以躲开这俗气的、治理不善的、杂乱无章的世界，

16、That's no nevermind of theirs.

不关他们的事。

17、Nevermind the lack of horsepower as long you have that menacing M3 stance.

缺乏马力不用多久你，险恶的M3的立场。

18、Nevermind you, now go get some firewood.

没你事，现在去拿点柴火过来吧。

以上是简答网为您整理的nevermind怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ne

vermind的用法、

nevermind的释义、nevermind的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/nevermind>

